



1739 ROYAL BLOSSOM  
BASIC SAPHIR

# 1739 ROYAL BLOSSOM BASIC SAPHIR



RING  
750 WEISSGOLD

RING  
750 WHITE GOLD

MPJ10BL21700



ARMBAND  
750 WEISSGOLD

BRACELET  
750 WHITE GOLD

MPJ30BL217C19



OHRSTECKER  
750 WEISSGOLD

EAR STUDS  
750 WHITE GOLD

MPJ50BL21700



COLLIER  
750 WEISSGOLD

NECKLACE  
750 WHITE GOLD

MPJ20PCL121C45

(DE)

Mit dem funkelnden Saphir im Zentrum der filigranen Porzellanblüte werden die traumhaften Schmuckstücke der „1739 Royal Blossom“ Kollektion um die tiefe Bedeutung und Symbolik des kostbaren blauen Edelsteins ergänzt, der seit jeher als Stein der Weisheit und inneren Stärke verehrt wird. 1739 von Meistermodelleur Johann Joachim Kaendler geschaffen, gehören die Schneeballblüten bis heute zu den beliebtesten Dekoren der Manufaktur.

(EN)

With the sparkling sapphire in the center of the filigree porcelain blossom, the dreamlike pieces of jewellery in the “1739 Royal Blossom” collection are enhanced by the deep meaning and symbolism of the precious blue gemstone, which has always been revered as a stone of wisdom and inner strength. Created in 1739 by master modeler Johann Joachim Kaendler, the Snowball Blossoms remain one of the manufactory’s most popular designs to this day.



Code scannen und mehr über  
die Kollektion erfahren!



Scan the code and find out  
more about the collection!

STAY CONNECTED



WWW.MEISSEN.COM